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          Данная работа посвящена исследованию авторской песни – ее истории и развитию в Швеции и СССР. Основной целью работы было – выявить особенности авторской песни в Швеции и в СССР, а также сравнить их пути развития в XX веке через сравнительный анализ творчества бардов – Корнелиса Вресвика и Юрия Визбора. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	Изучение особенностей развития авторской песни в Швеции и в СССР. 2.	Определение тождественности терминов «бардовская песня», «авторская песня» и «самодеятельная песня», а также установления синонимичности обозначения представителей жанра авторской песни в разных странах. 3.	Изучение творчества и биографии Корнелиса Вресвика. 4.	Изучение творчества и биографии Юрия Визбора. 5.	Сравнительный анализ развития авторской песни через творчества исполнителей в Швеции и в СССР. В результате были проанализированы источники и литература по данной теме. Разработаны критерии для сравнительного анализа развития авторской песни на примере творчества Корнелиса Вресвика и Юрия Визбора. Сделаны выводы о том, что авторская песня в СССР и в Швеции имеет общие сходные черты, а творчество двух бардов представителей вышеупомянутых стран очень схоже между собой.
        

        
          This work is devoted to the study of the author's song – its history and development in Sweden and the USSR. The main purpose of the work was to identify the features of the author's song in Sweden and in the USSR, as well as to compare their development paths in the XX century through a comparative analysis of the work of bards-Cornelis Vresvik and Yuri Vizbor. Tasks that were solved in the course of the study: 1.	Study of the peculiarities of the author's song development in Sweden and in the USSR. 2.	Determination of the identity of the terms "bard's song", "author's song" and "amateur song", as well as establishing the synonymy of the designation of representatives of the genre of author's song in different countries. 3.	Study of the work and biography of Cornelis Vresvik. 4.	Study of the work and biography of Yuri Vizbor. 2.	Comparative analysis of the development of the author's song through the creativity of performers in Sweden and in the USSR. As a result, the sources and literature on this topic were analyzed. The criteria for a comparative analysis of the development of the author's song on the example of the work of Cornelis Vresvik and Yuri Vizbor are developed. Conclusions are drawn that the author's song in the USSR and in Sweden has common similarities, and the work of the two bards from the above-mentioned countries is very similar to each other.
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